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Vážení Jezeráci,
je mi ctí psát svůj první příspěvek na titulní stranu Jezeráč-
ku jako starosta naší obce.
Ve volbách, které proběhly 23.–24. září, jsem získal 
Vaši podporu a na ustavujícím zasedání zastupitelstva 
obce dne 19. října i podporu všech zvolených zastupi-
telů. Velice si této podpory vážím a budu se snažit ji 
nezklamat. Přijmout funkci starosty je pro mě životní 
výzva a zlom. Opouštím svou dosavadní profesi hasiče 
a vrhám se do neznáma. Čeká mě spousta nových věcí 
a spousta učení.

Chtěl bych využít této příležitosti a poděkovat bývalé paní 
starostce Ing. Pavle Jochcové za práci, která je a bude vidět 
všude kolem nás ještě hodně dlouho. Je radost přebírat 
perfektně fungující obec. Vážím si jejího přístupu a na-
bídky mi s čímkoli pomoci. Bude velmi těžké přiblížit se 
laťce, kterou tady nastavili Pavla nebo její předchůdce pan 
Ing. Dušan Pořízka, ale udělám pro to maximum.
Dále bych chtěl ujistit všechny občany, že stojím o to, aby 
zde fungovaly všechny důležité organizace a spolky jako 
doposud, aby se naše obec rozvíjela, aby se nám tady 
dobře žilo. Chci, aby naše hospodaření bylo zodpovědné 
a v souladu s ekonomickou situací.
Těším se na spolupráci s Vámi všemi.
A protože je doba předvánoční, chtěl bych Vám za obec 
Jezernice popřát krásné a pohodové Vánoce a šťastný rok 
2023.

Zdeněk Panák, starosta

Obecní úřad
www.jezernice.cz

Adresa: Jezernice 206, 751 31 
Tel.: 581 771 750
Mobil – úřad: 734 763 575
Mobil – starosta: 606 721 369
podatelna@jezernice.cz

Úřední hodiny: 
PO 8:00–12:00 13:00–17:00
ST 8:00–12:00 13:00–17:00
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PENÍZE DO KANÁLU 
Na konci října, při odběru vzorků z čistírny odpadních vod 
(ČOV) jsme byli postaveni před problém nefunkčnosti ČOV. 
Tato nefunkčnost však není způsobena poruchou techno-
logie. Za nefunkčností stojí v lepším případě neznalost 
některých občanů.
Naše čistírna funguje na procesu mechanickém a biolo-
gickém. A právě ten biologický proces je velmi citlivý na 
zacházení.
Do kanalizace nepatří:
• Obsahy starých septiků nebo žump
• Zbytky z palíren, laitr atd.
• Zbytky ředidel, barev atd.
• Ropné látky

Při nedodržení těchto základních pravidel téměř jistě 
naše hodné bakterie v ČOV hynou. Obnova stojí nemalé 
peníze. ČOV se musí téměř celá vyčerpat. Obsah nechat 
zlikvidovat odbornou firmou a nasadit nový biologicky 
aktivní kal.  
I přes enormní růst elektrické energie se snažíme, aby ceny 
stočného v naší obci zůstaly v rozumné míře a zvedaly se 
jen mírně. Obnova biologického procesu v ČOV nám v tom-
to snažení moc nepomáhá.
Proto prosíme občany, aby se chovali zodpovědně. Odmě-
nou nám bude rozumná cena stočného a hlavně zdravější 
životní prostředí.

Zdeněk Panák

POŽÁR RODINNÉHO DOMU Č. P.  26
V úterý 8. listopadu, těsně před půlnocí, se v naší obci roze-
zněla siréna požárního poplachu. Jasná záře nad středem 
vesnice nevěstila nic dobrého. Střecha rodinného domu 
a přilehlých hospodářských budov byla v plamenech. 
Postupně se na místo sjelo osm jednotek hasičů. Profesi-
onální jednotky z Lipníka nad Bečvou, Hranic a Přerova. 
Dobrovolné jednotky z Jezernice, Lipníka nad Bečvou, 
Hranic, Dolního Újezda a Oseku nad Bečvou. Okamžitě po 
zjištění stavu ohrožení osob a zvířat hasiči začali ochla-
zovat a chránit sousední budovy. To bylo účinné a požár 
se dále nerozšířil. Dohašovací práce trvaly do brzkého 
rána. Už při zásahu bylo jasné, že škody budou obrovské. 
Majitel domu při snaze hasit dům utrpěl popáleniny dru-
hého stupně na rukou a nohou. Byla přivolána zdravotní 
záchranná služba, která majitele odvezla do nemocnice 
k ošeření. Nikomu dalšímu se naštěstí nic nestalo. Tři děti 
z pokojů pod střechou slyšely praskání, které je vzbudi-
lo, a  včas utekly. Vzpomínka na tento den však zůstane 

dlouho živá. Dům bohužel nebyl pojištěný. Otázkou je co 
dál. V těchto těžkých životních chvílích, kdy rodina přijde 
během pár hodin o domov, je nutné ukázat naději. Život 
tímto nekončí a vše se dá řešit. Hned po události se z řad 
občanů množily dotazy, jak pomoci. Na tento popud jsme 
vyhlásili veřejnou sbírku a zřídili transparentní účet u Čes-
ké spořitelny, kde může kdokoli nahlédnout a sledovat 
příspěvky. Dále byly umístěny kasičky na místním obecním 
úřadě a v obchodě u  paní Bočánové. Firma Proingsta do 
pár dní na své náklady postavila provizorní plachtěnou 
střechu. Cihelna Wienerberger s.r.o. nabídla významnou 
materiální pomoc. Charita Hranice nabídla potravinovou, 
finanční a materiální pomoc. Český červený kříž Jezernice 
věnoval výtěžek z vánoční výstavy. Obec Jezernice poskyt-
la techniku a s partou dobrovolníků proběhla brigáda na 
úklid spáleniště.
Jsem rád, že v naší obci funguje přirozená solidarita.
  Zdeněk Panák

OZNÁMENÍ O UZAVŘENÍ OBECNÍHO ÚŘADU 
Od 22. 12. 2022 do 3. 1. 2023 bude Obecní úřad v Jezernici  

z důvodu čerpání dovolené zcela uzavřen. 
Znovu otevřeno bude ve středu 4. 1. 2023. 

Děkujeme za pochopení.
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JAK JSME SE V ROCE 2021 PODÍLELI NA OCHRANĚ ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ? 
Díky svým obyvatelům se obec Jezernice může v roce 2021 
pochlubit sběrem starého elektra určeného ke zpětnému od-
běru a recyklaci o hmotnosti 0,48 t. Na každého obyvatele tak 
připadá 0,72 kg vysloužilých spotřebičů. Byla tím uspořena 
spotřeba elektřiny a produkce skleníkových plynů, celosvěto-
vě omezena těžba ropy a železné rudy a recyklací se pokryla 
i část dodávek mědi nebo hliníku pro průmyslovou výrobu.
Konkrétní přínos obyvatel vyčísluje Osvědčení o podílu na 
zlepšení životního prostředí, které na základě dosažených 
výsledků vystavil kolektivní systém pro sběr a recyklaci 
vysloužilých spotřebičů Elektrowin.
Vyplývá z něj, že díky obyvatelům došlo za rok 2021 
k úspoře produkce CO2 o 5,65 tun. Víte, kolik smrků pohltí 
stejné množství CO2? 3 ks.

Nebylo nutné vytěžit 281,41 litrů ropy.  Představte si, že 
z tohoto množství se pokryje spotřeba pohonných hmot 
auta např. na cestu z Prahy do Brna po dálnici D1, a to 11×.
Došlo také k úspoře 2 896,87 kWh energie. Asi stejné 
množství, jako kdybychom spustili cyklus myčky nádobí 
2897×.
Podařilo se recyklovat 276,34 kg železa. Toto množství re-
cyklovaného železa by bylo možné použít pro výrobu 12 ks 
nových praček, bez nutnosti těžby železné rudy.
Recyklací vysbíraných spotřebičů se podařilo získat 9,74 kg 
mědi, což by postačilo pro ražbu 1732 1€ mincí nebo 
11,82 kg hliníku, který by stačil na výrobu 788 plechovek 
o objemu 0,33 l.

Dárci také  mohou poskytnout dar v hotovosti do zaplombovaných kasiček umístěných: 
• v obchodě u paní Bočánové

• na Obecním úřadě v Jezernici                                                             
Děkujeme!                                                                                                                      
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VÝBĚR ZE ZÁPISŮ ZASTUPITELSTVA OBCE JEZERNICE
32. zasedání konané dne 19. září 2022

ZO schválilo:
• Návrh rozhodnutí o námitkách k návrhu ÚP Jezernice,
• Dodatek č. 1 Smlouvy o nájmu prostor sloužících k pod-

nikání – hospůdky v DKS,
• Podmínky nájmu sportovního areálu a Provozní řád 

sportovního areálu, 
• odkoupení ½ pozemku parc. č. 3046/8, orná půda v k.ú. 

Jezernice za 4.800 Kč,
• Směrnici k cestovním náhradám s platností od 20. 9. 2022,

–  výjimku z nejvyššího počtu dětí ve třídě MŠ pro školní 
rok 2022/2023 na počet max. 28 dětí,

– výjimku z nejnižšího počtu žáků v ZŠ pro školní rok 
2022/2023 (dvoutřídka) s předpokládaným dofinan-
cováním mzdových nákladů v roce 2023 ve výši cca 
200 000 Kč,

• mimořádné odměny členům Zastupitelstva obce Jezer-
nice za splnění mimořádných úkolů při sázení stromů 
společně s dětmi ze základní školy, při společném úklidu 
veřejných prostranství obce v rámci akce Ukliďme Česko – 
ukliďme Jezernici, setkání seniorů, při uskutečnění letních 
obecních slavností a vítání občánků v následující výši:
– uvolněné starostce ve výši 108 172 Kč,

– neuvolněnému místostarostovi ve výši 58 412 Kč,
– neuvolněným zastupitelům a současně předsedům 

výborů ve výši 6 490 Kč,
– neuvolněným zastupitelům a současně členům vý-

borů ve výši 5 408 Kč,
– neuvolněným zastupitelům bez dalších funkcí ve výši 

3 246 Kč,
• finanční dar ve výši 50 000 Kč na podporu provozu pro-

dejny smíšeného zboží v Jezernici,
• rozpočtové opatření č. 9/2022, kterým se upravuje 

schválený rozpočet obce v měsíci září 2022.

ZO vydalo:
• opatření obecné povahy – Územní plán Jezernice.

ZO vzalo na vědomí:
• kontrolu plnění usnesení z 31. zasedání ZO,
• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 

č. 8, kterým se upravuje rozpočet obce schválený na rok 
2022 za období srpen,

• informaci o možnosti přistoupení do spolku Odpady Ol. 
kraje.
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Ustavující zasedání konané dne 19. října 2022
ZO schválilo:
• zvolení jednoho místostarosty,
• veřejný způsob volby starosty a místostarosty.

ZO určilo:
• že pro výkon funkce starosty obce bude člen zastupitel-

stva dlouhodobě uvolněn.

ZO zvolilo:
• starostou pana Zdeňka Panáka,
• místostarostkou Mgr. Bronislavu Hradilovou, 
• předsedou finančního výboru Ing. Milana Šelleho,
• předsedkyní kontrolního výboru PhDr. Hanu Buršovou,
• členy finančního výboru Mgr. Radka Rašku a pana Zdeň-

ka Suchánka ml.,
• členy kontrolního výboru Lukáše Diblíka a Petru Rich-

terovou.

ZO zřídilo:
• finanční výbor a kontrolní výbor. Oba výbory budou 

tříčlenné.

ZO stanovilo:
• odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných 

členů zastupitelstva a člena výboru zastupitelstva obce 
Jezernice takto:

  – místostarost(k)a –10 000 Kč
  – člen zastupitelstva bez dalších funkcí – 800 Kč
  – předseda výboru nebo komise – 1 500 Kč
  – člen výboru a současně člen zastupitelstva – 1 000 Kč
  – člen výboru, nečlen zastupitelstva – 200 Kč
 Měsíční odměny místostarostky, členů zastupitelstva 

bez dalších funkcí, předsedů výboru, členů výboru 
a  současně členů zastupitelstva, členů výboru a sou-
časně nečlenů zastupitelstva budou poskytovány ode 
dne následujícího po dni zvolení do funkce. V případě 
nastoupení náhradníka na uvolněný mandát bude od-
měna náležet ode dne složení slibu.

ZO vzalo na vědomí:
• termíny jednání zastupitelstva, která se uskuteční v budo-

vě Obecního úřadu Jezernice 206 v době od 17 hodin, v ná-
sledujících dnech: 14. 11. 2022, 12. 12. 2022 a 20.  2. 2023.

2. zasedání konané dne 23. listopadu 2022

ZO schválilo:
• zásady tvorby a použití fondu obnovy vodovodu a ka-

nalizace,
• cenu stočného za rok 2022 ve výši 33 Kč vč. DPH (10 %) 

za 1 m3,
• zásady tvorby a použití sociálního fondu,
• rozpočet sociálního fondu na rok 2023 ve výši 

129 000 Kč,
• smlouvu o sdružených službách dodávky plynu č.  SM-

22-07896 s vítězem výběrového řízení na dodavatele 
zemního plynu společností TEDOM energie s.r.o., Kláš-
terského 731/13, 617 00 Brno – Komárov, IČ 03328325,

• pořízení nové podlahy v budově hasičské zbrojnice,
• čerpání fondu odměn zřízené příspěvkové organizace ve 

výši 100 000 Kč v roce 2022,
• finanční dar ve výši 10 000 Kč na podporu činnosti 

a související provozní náklady Mysliveckého spolku Me-
zihoří – Jezernice.

ZO vzalo na vědomí:
• kontrolu plnění usnesení z 32. zasedání ZO a z 1. usta-

vujícího zasedání ZO,
• změny rozpočtu provedené rozpočtovým opatřením 

č.  10, kterým se upravuje rozpočet obce schválený na 
rok 2022 za období říjen.
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VOLBY V MINULOSTI A DNES 
Až do roku 1848 byl v čele obce rychtář, kterého jmenova-
la vrchnost. Ta také určovala, který statek a který majitel 
statku bude rychtářem. Asi v roce 1835 se stal takovým 
doživotním rychtou statek pana Františka Jemelky čp. 8. 
a František Jemelka doživotním rychtářem – na městském 
hřbitově v Lipníku n/B je hrobka s pamětní deskou, na kte-
ré je napsáno František Jemelka, bývalý rychtář z Jezerni-
ce. (Zesnul v Pánu 23. února 1852 ve věku 80 let).
Revoluční rok 1848 zúčtoval i v Jezernici s feudální minu-
lostí obce. Místo vrchnosti se nadřazenou politickou slož-
kou obce stalo okresní hejtmanství v Hranicích. Pád feu-
dalismu umožnil obci volit si podle nového obecního řádu 
místo rychtáře dosazeného vrchností obecní samosprávu 
v čele se starostou (představeným). Tím se stal Antonín 
Bagar čp. 50.
V čele obce se v období 1848–1945 vystřídalo celkem 
11 představitelů obce (někteří byli zvoleni opakovaně).
V letech 1905–1922 byl starostou pan František Suchánek 
čp. 36. 
V průběhu 1. světové války se volby nekonaly. 
V září 1922 se uskutečnily obecní volby, které se konaly 
ve školní budově. Kandidátku podaly čtyři volební strany. 
Starostou obce byl zvolen pan Adolf Lukáš čp. 31, náměst-
kem p. František Suchánek čp. 139. Pan Adolf Lukáš zůstal 
starostou až do roku 1932.

Obecní volby 1932
Volby měly v tomto roce ojedinělý průběh, protože došlo 
k dohodě politických stran, že se volby v Jezernici konat 
nebudou a politické strany si rozdělí mandáty podle vý-
sledků minulých voleb. Tak se volby přesunuly na výborové 
a členské schůze politických stran, kde proběhl výběr do 
zastupitelstva. Starostou byl zvolen Josef Suchánek čp. 21, 
jako místostarosta Antonín Čoček čp. 56.
V roce 1942 okresní hejtmanství odvolalo bez udání důvo-
du dosavadního starostu Josefa Suchánka a na místo něj 
jmenovalo p. Stanislava Zapletala čp. 76. Ten byl starostou 
až do roku 1945.
Již první den osvobození 8. 5. 1945 se občané obce sešli, 
aby v souladu s prohlášením nové československé vlády 
ustanovili v obci Prozatímní Místní národní výbor, který 
měl řídit obec do řádných voleb. Dosavadní zastupitelstvo 
bylo odvoláno. Na základě občanů a politických stran (ČSL, 

ČSSD, KSČ a České strany nár. socialistické) byl předsedou 
zvolen Metoděj Oblouk čp. 128. Začátkem září dochází po 
dohodě politických stran v obci ke změně ve vedení MNV. 
Ta byla provedena dne 15. 9. 1945. Za předsedu MNV byl 
zvolen Metoděj Sedlák čp. 109, za prvního náměstka Josef 
Suchánek čp. 21.
Na počátku roku 1946 vyhlásil prezident republiky termín 
všeobecných voleb na neděli 26. května. V obci předložily 
své volební kandidátky všechny politické strany, které si 
vylosovaly tato čísla: číslo 1 – KSČ, číslo 2 – ČSL, číslo 3 – 
ČSSD, číslo 4 – ČSNS.
Výsledek voleb: ČSL – 5 mandátů, KSČ – 4 mandáty, 
ČSSD – 4 mandáty, SNS – 2 mandáty.
Starostou obce se stal Antonín Suchánek čp. 36 (ČSL) a zů-
stal jím až do roku 1954, kdy se konaly volby.
Ve volbách v roce 1954 byl zvolen předsedou MNV Jaroslav 
Hlavica čp. 60, tajemníkem Miloslav Navrátil čp. 20. Jaro-
slav Hlavica zůstal ve vedení obce až do roku 1971.
V roce 1971 byl zvolen předsedou MNV Zdeněk Hradil 
čp. 73 a tuto funkci vykonával až do roku 1980.
V souladu s politikou vlády tehdejší ČSSR slučovat sídliště 
do větších celků a na venkově vytvářet tzv. střediskové ves-
nice došlo v roce 1976 k integraci obcí Bohuslávky a Louč-
ka k Lipníku. Jezernice byla připojena až v roce 1980. Na 
místo MNV začal v obci působit tzv. Občanský výbor. Toto 
rozhodnutí mělo negativní vliv na kulturní a společenský 
život v obci.
Koncem devadesátých let se v obci začala projevovat ne-
spokojenost s tím, že Jezernice jako místní část Lipníka 
n/B s poměrně větším počtem obyvatel je pouze na okraji 
zájmů městského zastupitelstva.
Vzhledem ke vzniklé situaci vypsalo MV ČR na den 
4. 3. 2000 v Jezernici obecní volby. Byly předloženy 3 kan-
didátky s 21 kandidáty. Ve volbách bylo zvoleno řádné, 
devítičlenné zastupitelstvo. Nově zvolené zastupitelstvo 
se sešlo po volbách, dne 9. 3. 2000 ke své první schůzi. Sta-
rostou byl zvolen Ing. Dušan Pořízka, místostarostou paní 
Jiřina Langerová.

KOMUNÁLNÍ VOLBY 1. A 2. LISTOPADU 2002
Po více než třiceti letech proběhly v obci řádné komunální 
volby do obecního zastupitelstva. Devět členů zastupitelstva 
vybírali občané z 27 kandidátů, které navrhly tři subjekty.
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Starostou obce byl na ustavujícím zasedání nově zvole-
ného zastupitelstva zvolen Ing. Dušan Pořízka, místosta-
rostou RSDr. Antonín Jemelka. Ve volbách v roce 2006 byli 
opět do těchto funkcí zvoleni.
V roce 2010 se měly konat řádné volby do obecního zastu-
pitelstva. Vzhledem k tomu, že nebyly předloženy žádné 
kandidátky, se tyto volby nekonaly a konaly se až v úno-
ru následujícího roku. Devět členů zastupitelstva vybírali 
občané z 27 kandidátů, které navrhly tři volební subjekty. 
Z devíti řádně zvolených zastupitelů pak na ustavujícím 
zasedání byli zvoleni jako starostka Ing. Pavla Jochcová 
a místostarosta Ing. Milan Šelle. 
Ve volbách v roce 2014 nedošlo k žádným podstatným 
změnám. Došlo pouze k obměně některých členů zastu-
pitelstva. 
Volby v roce 2018 – zde již nastala drobná změna. Byly 
podány pouze dvě kandidátky. Jedna byla devítičlenná, 
druhá pouze sedmičlenná. Ve volbách pak bylo z první 
kandidátky zvoleno 7 členů a z druhé 2. Z těchto devíti čle-
nů byla jako starostka zvolena Ing. Pavla Jochcová a jako 
místostarosta Ing. Milan Šelle.

VOLBY V ROCE 2022
Tyto volby můžeme označit jako přelomové. Dosavadní 
starostka avizovala, že se již nechce ucházet o místo sta-
rostky. V řádném termínu byly podány tři kandidátky, a to:
• Naše Jezernice 2022
• S rozumem do toho
• Zodpovědně do toho
Každá měla 9 kandidátů. Z těchto 27 členů bylo zvoleno 
devítičlenné zastupitelstvo: 
Mgr. Ivana Kubešová, Ing. Milan Šelle, Ing. Pavla Jochcová, 
Miloslav Zapletal, Mgr.  Bronislava Hradilová, Zdeněk Pa-
nák, Mgr. Radek Raška, Pavel Lollek a PhDr. Hana Buršová.
Na ustavující schůzi konané dne 19. října 2022 byli zvoleni:
• pan Zdeněk Panák – starosta
• Mgr. Bronislava Hradilová – místostarostka
• Ing. Milan Šelle – předseda finančního výboru
• PhDr. Hana Buršová – předsedkyně kontrolního výboru

Symbolické předání klíče od obce Jezernice se uskutečni-
lo na druhém zasedání obecního zastupitelstva ve středu 
23.  listopadu (klíč převzal od Ing. Jochcové nový starosta 
pan Zdeněk Panák).

Novému starostovi obce přeji hodně zdraví, pevné nervy 
a dobrou spolupráci se všemi členy zastupitelstva.

Antonín Jemelka, kronikář
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VOLBA PREZIDENTA REPUBLIKY 2023
Rozhodnutím předsedy Senátu Parlamentu České repub-
liky o vyhlášení volby prezidenta republiky, publikovaným 
ve Sbírce zákonů pod č. 207/2022 Sb., se volba preziden-
ta republiky uskuteční ve dnech 13. a 14. ledna 2023. 
Voliči na území České republiky budou moci hlasovat ve 
dvou dnech, a to v pátek 13. ledna 2023 od 14:00 hodin 
do 22:00 hodin a v sobotu 14. ledna 2023 od 8:00 hodin 
do 14:00 hodin. 
Případné druhé kolo volby prezidenta proběhne také ve 
dvou dnech, a to v pátek 27. ledna 2023 a v sobotu 28. led-
na 2023.

Voličem je státní občan České republiky, který alespoň dru-
hý den volby prezidenta dosáhl věku 18 let.
Ve druhém kole volby prezidenta může volit i občan, který 
alespoň druhý den konání druhého kola volby prezidenta 
dosáhl věku 18 let.
Hlasování při volbě prezidenta republiky se uskuteční dne 
13. ledna 2023 od 14.00 hodin do 22.00 hodin a dne 
14. ledna 2023 od 8.00 hodin do 14.00 hodin.
Místem konání volby prezidenta republiky v obci Jezerni-
ce je určen volební okrsek č. 1 se sídlem volební místnosti 
v budově Obecního úřadu Jezernice, Jezernice 206.
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POLICIE OLOMOUCKÉHO KRAJE VARUJE OBČANY  
BUĎTE OBEZŘETNÍ NA INTERNETOVÝCH INZERTNÍCH PORTÁLECH!

V posledních dnech evidují policisté na Přerovsku nárůst 
oznámení od občanů, která se týkají podvodných jednání 
na internetových inzertních portálech. Tato jednání mají 
většinou totožný scénář. Probíhají zpravidla písemnou for-
mou a jedná se o takzvané reverzní internetové podvody, 
při kterých se podvodník staví do role falešného zájemce 
o koupi nabízeného zboží. 
Pachatelé v těchto případech nejprve kontaktují prodávají-
cího a předstírají zájem o koupi zboží, které nabízí k prodeji. 
Následuje nabídka zajištění veškerého komfortu spojeného 
s přepravou a platbou zboží. Poté rádoby kupující odešle pro-
střednictvím e-mailu nebo chatovací aplikace fiktivní odkaz 
zpravidla na přepravní společnost. Jakmile na tento link pro-
dávající klikne, je přesměrován na podvrženou platební brá-
nu, kam vyplní ve většině případů veškeré přihlašovací údaje 
k elektronickému bankovnictví, platební údaje a rovněž úda-
je k platební kartě. Bohužel si v této chvíli neuvědomí, že se 
jedná o podvod. Při kontrole svého bankovního účtu posléze 
prodejci zjistí, že jim nebyla připsána suma z prodeje zboží, 
ale naopak byly z účtu finanční prostředky odčerpány.
Oznámení o případu se stejným scénářem učinil dne 2. červ-
na 2022 také šestačtyřicetiletý muž z Hranicka, který na 
jednom z internetových inzertních portálů nabízel k prodeji 
dětské odrážedlo. I na jeho inzerát bohužel zareagoval pod-
vodník a předstíral o koupi zboží zájem. Poškozenému pro-

dejci odeslal prostřednictvím chatovací aplikace falešný od-
kaz na přepravní společnost. Po kliknutí na odkaz prodávající 
muž vyplnil do podvrženého platebního okna údaje ke své 
platební kartě a bankovnímu účtu. Kontrolou svého interne-
tového bankovnictví vzápětí zjistil, že mu podvodník z účtu 
postupně odčerpal finanční prostředky ve výši 600 000 Kč. 
Případ prověřujeme pro podezření z trestného činu neo-
právněné opatření, padělání a pozměnění platebního pro-
středku a trestného činu podvod, za které lze dle trestního 
zákoníku uložit trest odnětí svobody na tři léta až osm let. 
Od začátku roku evidujeme v rámci územního odboru Pře-
rov celkem 40 takových případů, kdy průměrná škoda na 
jeden případ se pohybuje ve výši okolo 100 000 Kč.
Buďte obezřetní!
Apelujeme proto na všechny, kteří k prodeji využí-
vají internet a inzertní portály, aby byli při těchto 
aktivitách maximálně obezřetní. 
Je nutné si především uvědomit, že za prodávané 
zboží by měl platit výhradně kupující a ne prodávající. 
V žádném případě nikomu nesdělujte jakékoliv 
přihlašovací údaje do elektronického bankovnictví, 
platební údaje ani údaje k vašim platebním kar-
tám. Tyto údaje, pokud možno, nikam nevyplňujte 
ani neposílejte. 

por. Mgr. Lenka Vanková, preventistka

BLAHOPŘÁNÍ JUBILANTŮM  
V roce 2023 se dožívají významného životního ju-
bilea tito občané:
Janásek Vladimír, Jošková Naděžda, Buršová Hana, Hr-
báček Břetislav, Utíkal Petr, Mansbartová Ivana, Suchá-
nek Vlastimil, Nespěchalová Vlasta, Pacák Václav, Bayer 
Vladimír, Raška Aleš, Lukášová Jarmila, Hořínková Mi-
chaela, Remeš Lubomír, Pavlisková Jana, Vlčková Milada, 
Kašík Jaromír, Machová Danuše, Rob Lubomír, Škandera 
Miroslav, Bednář Pavel, Vybíral Roman, Viková Milada, 
Navrátil Pavel, Suchánková Ludmila, Feglerová Ludmila, 
Šelle Milan, Zapletalová Libuše, Panáková Vlasta, Lou-
kota Miloslav, Bočánová Romana, Koryčánková Božena, 

Vybíralová Věra, Pacák Vladimír, Zemánek Josef, Záboj 
František, Bočánová Jana, Oblouková Ivona, Suchánko-
vá Květoslava, Špaldová Jarmila, Popp Josef, Koláčková 
Dagmar, Gogolínová Jana, Ludíková Marie, Mansbart 
Leoš, Škandera Jiří, Hvolka Ondřej, Slezák Zdeněk, Rácz 
Ladislav, Herjecký Petr, Lukáš Bohumil, Bočanová Anna, 
Gadasová Eva, Koláček Miroslav.
Obzvlášť nás těší, že se 90 a více let dožívají:
Sedláková Emilia, Přibyl Josef, Navrátilová Jiřina, Chytilo-
vá Marie, Plíva Jiří, Vilímec Miroslav, Ježková Marie.
Všem jubilantům srdečně blahopřejeme, přejeme 
pevné zdraví, osobní a rodinnou pohodu.
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NOVÝ ŠKOLNÍ ROK VE ŠKOLCE 
Mateřská škola Jezernice je jednotřídní. Je organizační 
součástí Základní školy a mateřské školy Jezernice. Zřizo-
vatelem je obec Jezernice.
Ve školním roce 2022–2023 navštěvuje školku 24 dětí pře-
vážně z Jezernice, části Familie a Lipníka nad Bečvou. Nově 
bylo přijato šest dětí, z toho jsou dvě děti dvouleté.
Budova, ve které MŠ sídlí, je obklopena nově zrekonstru-
ovanou zahradou. Ta slouží ve všední dny do 16:00 hodin 
dětem ze školky a žákům ze školy Jezernice, poté je využí-
vána veřejností.
Celým letošním rokem nás provází kamarád Rákosníček. 
Ve školce realizujeme celoroční školní projekty, např. 

Těšíme se do školy, kde se budoucí prvňáčci hravou for-
mou připravují na vstup do základní školy. Starší děti 
navštěvují plaveckou školu v Hranicích, jezdí lyžovat 
a bruslí „za školou“ se sportovní školou NewmanSchool. 
Pokračujeme v programu „Se Sokolem do života“, který 
je zaměřen na aktivity a rozvoj pohybové gramotnosti 
předškolních dětí. Prvním rokem mají děti možnost na-
vštěvovat kroužek angličtiny, který vyučuje paní lektor-
ka Petrskovská. Plánujeme další společenské a kulturní 
akce (karneval, keramické a jarní dílny, besídky, divadel-
ní představení aj.).

Lenka Hradilová

BAREVNÝ PODZIM VE ŠKOLCE

Měsíc září je ve školce pro nově přijaté děti náročnější. 
Probíhá jejich adaptace na nové prostředí, jiný režim 
a hlavně se děti učí samostatnosti a zvykají si na odloučení 
od rodičů. Děti byly moc šikovné a celý podzim jsme si ve 
školce všichni moc užili. Navštívili jsme kasárna v Lipníku 
nad Bečvou, zvládli jsme výšlap na hrad Helfštýn, spojený 
s jeho prohlídkou. V dalším týdnu se děti dozvěděly, jak 

se starat o své zdraví a že ovoce a zelenina nám sílu dává. 
Věnovali jsme se projektu „Co se v lese smí a nesmí dělat“, 
který souvisel s dopoledním přírodovědným výletem 
na Floru v Olomouci. Také jsme si povídali o zpracování 
a uchování ovoce na podzim, upekli jsme jablečné muffiny 
a tiskli ovocnými tiskátky. Došlo i na tvoření z keramické 
hlíny. Na konci měsíce října přišel na řadu oblíbený „dý-
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ňový“ týden, ve kterém děti tvořily z papíru, malovaly, 
dlabaly dýně, plnily různé sportovní a přírodovědné úkoly 
a hledaly klíček od „kouzelné brány“, za kterou je čekala 
sladká odměna. Dne 11. listopadu jsme si povídali, jak 
vznikla legenda o svatém Martinovi, proč k ní patří bílý 
kůň a pečená husa. Legendu děti pěkně zdramatizovaly. 
Podzim se nám vydařil.

Lenka Hradilová

UKÁZKA VÝCVIKU PSŮ 
Dne 9. 9. 2022 nás přijela do školky navštívit paní cviči-
telka, která se věnuje výcviku psů a canisterapii. Dětem 
přivezla ukázat dva pejsky. Jako první nám pověděla, jak 
se o psy dobře starat, čím je krmit nebo jak je cvičit. Děti 
si mohly pejsky pohladit a vyčesat. Dále se naučily, jak 
pejskům připnout vodítko, dát pamlsek nebo hodit míček. 
Zkusily si také různé povely. Dětem se setkání s pejsky vel-
mi líbilo.

Diana Schrőderová
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USPÁVÁNÍ ZAHRADY
Ve středu 9. 11. 2022 odpoledne se v prostorách zahrady 
MŠ konala akce „Uspávání zahrady“. Ve spolupráci s rodiči 
a dětmi jsme se pustili do úklidu a přípravy naší zahrady na 
zimu (hrabání listí a jehličí, plení záhonků a „ještěrkovní-
ku“, umývání týpí, zametání chodníků, kypření pískoviště 
atd.). Někteří rodiče vyrobili a přinesli domečky pro ježky, 

které budou sloužit k jejich přezimování, a dvě ptačí krmít-
ka, do kterých budeme ptáčkům sypat zrníčka. Pro zúčast-
něné bylo nachystané malé občerstvení v podobě štrúdlu 
a  muffinů, které připravily děti ze školky. Na zahřátí se 
podával nealkoholický punč s ovocem a čaj. 

Diana Schrőderová, Lenka Hradilová



Jezeráček  3/202214 ŠKOLA14

HASIČI V MŠ
Dne 12. 9. 2022 nás přijeli navštívit hasiči. Děti si moh-
ly prohlédnout hasičské auto a jeho vybavení (vše si 
vyzkoušely, potěžkaly, osahaly a na to, co je zajímalo, 
se zeptaly). Také nám hasiči představili svou techniku, 

ukázali kompletní výstroje, včetně dýchacího zařízení 
(odvážné děti si výstroj mohly vyzkoušet). Těšíme se 
na další návštěvu.

Diana Schrőderová
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ZÁPIS DO 1. TŘÍDY A DO MŠ
V dubnu proběhl zápis do 1. třídy. Znovu jsme ho mohli 
uspořádat s účastí dětí, a tak si děti mohly vyzkoušet, jaké 
úkoly na ně vlastně v té škole budou čekat. Během plnění 
úkolů na jednotlivých stanovištích je mohli pozorovat ro-
diče a učitelé. Zdá se, že budoucí 1. třída bude mít 6 šikov-
ných dětí, které se do školy těší.
V květnu pak na místa odcházejících předškoláků byly 
zapsány děti do mateřské školy. Zájem byl vyšší než počet 
volných míst, proto jsme bohužel nemohli vyhovět všem. 
Třída ve školce má opět naplněnou kapacitu a znovu bude-
me zřizovatele žádat o výjimku z maximálního počtu dětí.

Ing. Jaroslav Mihal
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OSLAVY LESA NA FLOŘE
Každoročně se na začátku podzimu zúčastňujeme „Osla-
vy lesa“ na Floře Olomouc. Název přesně odpovídá ak-
tivitám připraveným pro děti ze škol a školek. V areálu 
bylo postaveno na dvě desítky stanů organizací nějakým 
způsobem spojených s lesem. Ať už to byly velké lesnické 
firmy, agentury a CHKO zabývající se ochrannou přírody, 
či střední školy spojené s lesem. Děti se na různých stano-
vištích seznámily s hospodařením v lese, s ochranou příro-
dy a s  rekreačními možnostmi v lese. Vyzkoušely si třeba 
kácení stromu, řezání dřeva, osahaly si různé kožešiny les-
ních živočichů, poznávaly parohy a rohy nebo dřeviny, listy 
a houby, přiřazovaly stopy, ale třeba i bobky zvířatům. Celé 
dopoledne bylo znovu moc zajímavé. 

Jaroslav Mihal

HUDEBNÍ PŘEDSTAVENÍ MARTINA KUBÁTA
V říjnu do MŠ v Jezernici zavítal již po několikáté pe-
dagog konzervatoře a profesionální varhaník v jedné 
osobě, pan Martin Kubát. Tentokrát si pro děti z MŠ 
i ZŠ připravil hudební pořad zaměřený na hudebního 
skladatele Bohuslava Martinů. Jednoduchou a  hra-
vou formou se tak děti seznámily s životem a dílem 

tohoto skladatele. Představení se dětem jako vždy 
velmi líbilo, neboť se jej aktivně účastní. Mohou si 
zazpívat, zatančit či zahrát na různé hudební nástro-
je a spolupodílet se tak na výsledku celého vystou-
pení. 

Mgr. Dana Sládečková
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EXKURZE V KASÁRNÁCH
V září jsme společně s dětmi ze ZŠ a MŠ Jezernice zaví-
tali na exkurzi do kasáren v Lipníku nad Bečvou, kde se 
konal den otevřených dveří pro děti základních a mateř-
ských škol. Naskytla se nám tak příležitost prohlédnout 
si prostory kasáren, techniku i zbraně. Pro děti zde byl 
připraven bohatý program. Střelba ze vzduchové pušky, 
zdolání překážkové dráhy malého bojovníka či pokoření 
lanové dráhy. Odvážným dětem každého věku bylo ur-
čeno i maskování speciálními vojenskými barvami na 
obličej. V obležení byla také spojovací technika, u níž děti 
se zaujetím zkoušely vzájemné hlasové dorozumívání 
prostřednictvím radiostanic. Po celodenních aktivitách se 
návštěvníci postupně přesouvali ke stanu s občerstvením. 
Zde měli vojáci připravené pohoštění v podobě oblíbené-

ho guláše či párku v rohlíku. Těšíme se, až příští rok vyra-
zíme na další průzkum.

Mgr. Dana Sládečková

ZÁJEZD DO DIVADLA LOUTEK OSTRAVA
V listopadu jsme s dětmi ze ZŠ a MŠ Jezernice navštívili Di-
vadlo loutek v Ostravě, kde jsme měli možnost zhlédnout 
rozpustilé Pohádky o mašinkách, jejichž hlavní roli sehrály 
lokomotivy a železničáři. Nejvyšší pan železničář toužil mít 
největší lokomotivu na světě a černokněžník Zababa mu 
přání splnil. Pýcha však předchází pád. Lokomotiva byla 
tak veliká, že nemohla jezdit po běžné trati, a v jedné ostré 
zatáčce cestou do Berouna vykolejila. Nejvyšší pan želez-
ničář se nakonec díky tomu napravil a situaci mu pomohl 
zachránit někdo, do koho bychom to vůbec neřekli... Po-
hádka byla plná vtipných scén a dětem se velmi líbila. 

Mgr. Dana Sládečková
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VÝLET NA HELFŠTÝN
Každoročně naše škola pořádá společný výlet dětí z mateř-
ské a základní školy na hrad Helfštýn. Nebylo tomu jinak 
ani letos. Autobus nás odvezl do podhradí. Odtud jsme se 
vydali lesem pěšky směrem nahoru. Během našeho puto-
vání pan ředitel zorganizoval různé hry pro děti. Čas nám 
hezky plynul a znenadání se před námi objevila brána do 
hradu, kde jsme se potkali s dětmi z mateřské školky. Jeli-

kož nás výstup malinko vyčerpal, společná svačinka nám 
přišla vhod. Poté se nás ujal pan průvodce, který nám uká-
zal celý hrad, a dozvěděli jsme se tak spoustu zajímavostí. 
Nejvíce se nám líbilo prozkoumávání hradního paláce se 
spoustou zákoutí a vyhlídek. Výlet se nám líbil a těšíme se 
na další.

Helena Losová

ZAJÍMAVÉ VÝTVARNÉ TECHNIKY V DRUŽINĚ

I v letošním školním roce se snažím dětem ve školní dru-
žině připravit pestrý program, kterým vyplní svůj volný 
čas, který stráví ve škole po vyučování. Dětem připravuji 
každý týden jiné výtvarné činnosti, které je baví. Jedna 
z nejzajímavějších činností byla Enkaustika-malba rozpuš-
těnými voskovkami na žehličce s následným přenesením 
na výkres. Tvorbu touto technikou si můžete prohlédnout 

i na autobusových zastávkách v Jezernici. Další zajímavá 
technika byl tzv. solený obrázek. Děti si nakreslily lepidlem 
dýni, kterou důkladně posolily. Až sůl s lepidlem zaschla, 
tak si obrázek vymalovaly anilinovými barvami. Děti také 
velmi bavila tvorba z přírodních materiálů, např. z obilí vy-
ráběly strašáka nebo sluníčko.

Bc. Veronika Petrovská
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PODZIMNÍ AKCE V DRUŽINĚ
Během října čekaly na děti dvě venkovní aktivity, na které 
se moc těšily. První bylo opékání brambor na školní zahra-
dě. Děti pomáhaly s nošením dřeva a zakládáním ohně. 
Druhá akce byla Drakiáda. Počasí nám docela přálo, a tak 
se některým dětem povedlo držet draka na obloze vysoko 
a dlouho. Po tak skvělém výkonu je čekalo ocenění v podo-
bě diplomu. I ty děti, kterým to moc nelétalo, neztrácely 
chuť běhat stále z kopce dolů a rozhýbávat svého draka.

Bc. Veronika Petrovská

DÝŇOVÁNÍ A NOCOVÁNÍ VE ŠKOLE
Poslední říjnový den jsme se sešli na veřejné akci pro rodi-
če s dětmi, a to na tradičním Dýňování, se kterým souvisel 
i lampiónový průvod, stezka odvahy a přespávání ve škole. 
Školáci i školkáčci nám v kulturním domě předvedli krátká 
taneční vystoupení, společně s rodičovským doprovodem 
vydlabali „Dýňáky“ a rodiče pak soutěžili o nejlepší podzimní 
pochoutku. Nutno dodat, že všechny byly výborné. 
Večer se pak děti odebraly do školy, kde si pod vedením 
učitelského sboru každý nachystal spacák, a nakonec jsme 
společně s dětmi přespali v prostorách školní družiny. Večer 
se nemohl obejít bez strašidelného filmu a ráno bez vyni-
kající snídaně od maminek. Všechny děti zvládly spaní bez 
problémů a již teď se moc těší na další ročník.

Mgr. Anna Fučíková
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SVATOMARTINSKÝ TÝDEN
Svatomartinský týden ve školní družině se nesl v duchu pe-
čení rohlíčků, hraní her a tvoření. Jako první jsme si s dětmi 
řekli legendu o svatém Martinu i legendy o tom, proč se na 
sv. Martina pečou husy. Poté jsme si vyrobili podkovu Mar-
tinova koně z alobalu, zdobenou knoflíky. Následující den 
jsme si upekli svatomartinské rohlíčky ze šlehačkového 
těsta, které jsme si naplnili povidly a pořádně pocukrovali. 
Zahráli jsme si i různé tematické hry, např. Husy.

Bc. Veronika Petrovská

PRVNÍ ČTVRTROK PRVŇÁČKŮ

Prvního září jsme přivítali společně s paní starostkou nový 
školní rok. Do letošní první třídy nastoupilo šest prvňáčků. 
První týden byl pro děti hlavně adaptační. Musely si na-
příklad zvyknout, že škola trvá čtyři vyučovací hodiny. Prv-
ňáčci se zpočátku například zabalili i s aktovkami a o velké 
přestávce odcházeli sami na oběd nebo se mě ptali, kde 
máme ve škole postýlky. 
Počáteční orientaci však brzy zdárně zvládli. První pod-
zimní měsíc jsme se seznámili s novými předměty, jako je 
psaní, matematika nebo čtení. Společně si vyprávěli a skr-
ze zážitkovou pedagogiku prožívali nejrůznější pohádko-
vé příběhy. V rámci češtiny i matematiky jsme pracovali  
s podzimními přírodninami a začali jsme se cvičit ve psaní 
a čtení prvních písmenek.
Po čtvrtroce s prvňáčky čteme první věty a odstavce, sklá-
dáme, tvoříme a píšeme slova i věty. S přehledem sčítáme, 
odčítáme a porovnáváme, a dokonce umíme i některé 
základní anglické fráze. Všechny prvňáčky musím moc po-
chválit, je vidět, jaký pokrok nám doposud udělali, a sama 

jsem zvědavá, jak velký rozdíl ještě uvidíme na konci škol-
ního roku.

Mgr. Anna Fučíková
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PŘEDVÁLEČNÝ OLYMPIONIK Z JEZERNICE: ŠTÁBNÍ KAPITÁN JULIUS ČOČEK 
Málokdo ví, že Jezernice je rodištěm štábního kapitána Ju-
lia Čočka, účastníka olympijských her v Berlíně v roce 1936.
Narodil se 20. 2. 1902 v Jezernici č. 7. Jeho otec Julius Čoček st. 
(narozen 1863) zde byl rolníkem, matka se jmenovala Františka, 
rozená Suchánková (narozena 1866). V manželství se narodilo 
16 dětí, ale polovina z nich podlehla infekčním chorobám (spála, 
záškrt). Ke dni sčítání lidu v roce 1921 bydlelo s rodiči pět dětí – 
dcery Zdeňka a Anděla a tři synové – Antonín, Julius a Viktor.
Když se Julius Čoček starší vyučil sedlářskému a čalounic-
kému řemeslu, odešel „na zkušenou“ do Vídně, hlavního 
města mocnářství. Po návratu do rodné obce se zde oženil 
a pracoval na menším hospodářství, které postupně rozši-
řoval. Zabýval se i výrobou cementového zboží. Zemřel po 
krátké nemoci ve věku 90 let.
Jeho syn Julek chodil v Jezernici do obecné školy, po jejím 
ukončení se vzdělával na Zemské vyšší reálce v Lipníku 
n. B., kterou v roce 1921 ukončil zkouškou dospělosti. Ve 
studiu pokračoval v hranické vojenské akademii, aby se vě-
noval vojenskému povolání jako důstojník jezdectva.
Lásku ke koním získal Julius v rodném domě, jelikož při 
hospodářství bylo několik koní, kteří byli využíváni nejen 
při zemědělských pracích, ale i při betonářské živnosti.
Po absolvování vojenské akademie v roce 1923 získal Čoček 
hodnost nadporučíka a byl zařazen k jezdeckému pluku 
v  Nových Zámcích, pak v Komárně, později byl přeložen 
k vojenskému jezdeckému učilišti v Pardubicích, kde patřil 
k vynikajícím instruktorům jízdy. Zde také získal podnět ke 
sportovní a závodní činnosti. 
Jako absolvent Vyšší jezdecké školy v Pardubicích zahájil 
úspěšnou kariéru v českém jezdeckém sportu. Stal se známou 
osobností při různých jezdeckých závodech a dostizích doma 
i v zahraničích. Pod jeho trpělivým vedením se z řady koní stali 
výborní skokani. Julius Čoček byl zařazován do mezinárodních 
jezdeckých družstev, která obhajovala dobré jméno českého jez-
deckého sportu v evropských městech i v zámoří (USA, Kanada).
V říjnu 1933 se zúčastnil mezinárodních závodů v Americe 
a Kanadě. Zde získal s koněm Fakir dvě první, jednu třetí, 
dvě čtvrté a dvě šesté ceny, čímž se stal nejúspěšnějším 
jezdcem tohoto prvního závodu v zámoří. Na soutěžích 
jezdil též na koních Chostra, Javorina, Mydlář a Hyma. 
V témže roce závodil v Bratislavě, Praze, Hranicích a Kolíně, 
kde se stal vítězem Velké kolínské steeple chase na 4 000 
metrů.

Během roku 1934 absolvoval závody v Komárně, Praze, Ha-
vlíčkově Brodě, Hranicích a v Nových Zámcích. Když v roce 
1935 oslavovalo vojenské jezdecké učiliště v Pardubicích 
15. výročí svého založení, získal Julius III. cenu za důstoj-
nické steeple chase na Velké pardubické. 
Ve dnech 1.–16. 8. 1936 se konaly v Berlíně XI. olympijské 
hry, kterých se zúčastnilo 4 069 sportovců ze 49 zemí světa. 
Do dějiště her bylo vysláno 163 československých sportov-
ců (z toho 13 žen), kteří obhajovali „barvy naší vlasti“. Ve 
výpravě nechybělo ani 15 jezdců, mezi kterými byl i Julius 
Čoček. I když medaili nezískal (skončil čtvrtý), byl za svou 
vynikající reprezentaci a výkony vyznamenán zlatým od-
znakem Čs. jezdeckého svazu.
V roce 1936 pak zvítězil ve Francii na mezinárodní soutěži 
v  obtížných skocích („T“) s koněm Ježovkou, vynikajícím 
skokanem. O rok později v Chicagu získal I. a III. cenu s ko-
něm Reine.
Po okupaci vlasti, kdy byl jezdecký sport značně omezen, 
se štábní kapitán Čoček věnoval dostihovému jezdectví 
a stal se velitelem jezdecké roty 4. praporu vládního vojska 
v Berouně. Svou pílí a tréninkem vychoval koně Silvana 
a z průměrného koně Aida se pod jeho vedením stal prvo-
třídní steepler, s nímž vyhrál řadu dostihů.
Osudným se mu stal den 7. září 1941, kdy se zúčastnil ve 
Velké Chuchli závodu steeple chase na 3 600 m právě v sed-
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le Aidy. Na první překážce mezi II. hledištěm a Waltrovkou 
kůň klopýtl a pohřbil pod sebou i jezdce. Zranění podlehl 
jezdec i se svým koněm.
Pohřeb tragicky zesnulého štábního kapitána Julia Čočka 
se konal v rodné obci. Na poslední cestě doprovodil to-
hoto jezdce téměř osmdesátiletý otec s příbuznými, ale 
také místní občané, generální inspektor vládního vojska 
generál Eminger s armádním doprovodem, duchovenstvo, 
zástupci pardubického učiliště a další známí, spolujezdci 
a  četní hosté. Smuteční průvod uzavírala jezdecká četa. 
Se zesnulým se rozloučili i zástupci Českomoravského 

Jockey Clubu a členové jezdeckého a dostihového sportu.
Rakev s ostatky hejtmana Julia Čočka byla uložena na hřbi-
tově v Jezernici v oddělení III do hrobu č. 41.
Tímto svým krátkým článkem bych chtěl připomenout 
120. výročí narození tohoto dnes již zapomenutého spolu-
občana a sportovce, který svým úsilím a činností šířil dobré 
jméno našeho jezdeckého sportu doma i ve světě.

Zdroj: Ivo Pejčoch–Za Háchu i za Beneše: ztráty příslušníků vlád-
ního vojska 1939–1945 (VHU Praha), Okresní archiv Henčlov

Antonín Jemelka, kronikář

ZE ŽIVOTA SDH
Táboření s hasiči 2022

Tak jak se již stalo zvykem, i letos se konalo táboření s ha-
siči koncem července. I když nám letos počasí moc nepřálo 
a spíš připomínalo konec léta, sešla se parta stálých účast-
níků a přibylo i několik nových táborníků. První stany se 
na tábořišti u Bečvy objevily už ve středu, několik stanů 
přibylo ve čtvrtek, ale hlavní nápor táborníků se očekával 
až v pátek. Kvůli deštivému počasí nebyl počet účastníků 
tak velký, jak jsme byli zvyklí z předchozích ročníků. Hlavní 
atrakce táboření – kotlíkový guláš, kytara u táboráku, opé-
kání špekáčků, lodě a traktorové gumy na sjíždění Bečvy, 
lukostřelnice, cihlářská dílna na modelování keramických 
výrobků, velký stan a táborová kuchyně. Jako novinku jsme 
letos postavili vytápěné velké týpí. To přišlo vhod odvážliv-
cům, kteří se vydali v chladném počasí sjíždět Bečvu anebo 
se koupat. V sobotu v podvečer se trvale rozpršelo a pršelo 
až do nedělního dopoledne, proto se bohužel nekonala 
tradiční stezka odvahy. Že napršelo dost, jsme se mohli 

přesvědčit během nedělního úklidu, kdy během cca dvou 
hodin hladina Bečvy vystoupala o metr. I tak si děti i rodiče 
táboření užili a těšíme se na další ročník. 

Radek Raška
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Dětské závody v Podhoří
Na konci prázdnin jsme dostali nabídku jet na dětské ha-
sičské závody do Podhoří. Byla to výzva. Už několik let 
jsme dětské družstvo neměli. Oslovili jsme pár šikovných 
dětí a tým byl na světě. Děti se opravdu snažily a přistu-
povaly k výzvě s velkou zodpovědností. Týden jsme in-
tenzivně cvičili a 3. září jsme vyjeli závodit. Útok se nám 
náramně povedl a děti vybojovaly krásné druhé místo. 
Velká pochvala.

Branný závod v Lipníku nad Bečvou
Děti byly po úspěchu v Podhoří naladěny na další závo-
dy. Rozhodli jsme se zúčastnit branného závodu v Lip-
níku nad Bečvou, který se konal 24. září. Je to zkouška 
všestranných dovedností. Děti dělají uzly, střílí ze vzdu-
chovky, poznávají hasičské a topografické značky, určují 
azimut pomocí buzoly a ošetřují raněného. Celá trať je 

měřená časem a strhávají se body podle dovedností. Náš 
tým byl opět druhý.
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Návštěva nové hasičské zbrojnice v Přerově
7. října jsme s kroužkem mladých hasičů navštívili novou 
stanici v Přerově. Exkurze byla velmi zajímavá. Prošli jsme 

garáže i zázemí hasičů, podívali se na sportoviště a vyzkou-
šeli horolezeckou stěnu.

Orientační pochod
Aby děti nezapomněly a spíše si utužily dovednosti s bu-
zolou, připravili jsme pro ně orientační pochod. Trasa byla 
dlouhá asi 7 km. Na vyznačených bodech děti plnily různé 
úkoly z branného závodu a ošetřovaly a transportovaly 
raněnou osobu. Dále pokračovaly podle zadaného azi-
mutu pomocí buzoly. Byly vytvořeny skupinky po třech až 
čtyřech dětech. Všechny skupinky si s výzvou poradily. Na 
závěr jsme se sešli u táboráku a opekli buřta. Děkuji orga-
nizátorkám Martě a Magdě. Byla to paráda…

Za SDH Jezernice Zdeněk Panák
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VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ 2022
V neděli 18. září jsme mohli při tradiční slavnosti vítání 
občánků přivítat 12 dětí narozených od července 2021 do 
srpna 2022: 
Mia Bočánová, Sebastian Jozef Balcár, Emma Diblíková, 
Amálie Lukášová, Jakub Raška, Adam Grossmann, Libor 
Bek, Michaela Králová, Aneta Hradílková, Patrik Bočán, 
Richard Libosvár, Petr Steininger. 

Za posledních deset let je to rekordní počet dětí naroze-
ných za jeden rok. Slavnost byla radostná, s bohatou účastí 
příbuzných a přátel. Jen jedno děťátko z důvodu nemoci 
chybělo. Na závěr slavnosti pořídil fotograf pan Motan 
společnou fotku, která bude vedle fotografií z předchozích 
ročníků zdobit stěny kanceláře obecního úřadu.

Ing. Pavla Jochcová

POSEZENÍ U CIMBÁLU
Pro občany Jezernice a Podhoří uspořádal Myslivecký spo-
lek Mezihoří Jezernice s výborem Honebního společenstva 
dne 15. 10. 2022 v DKS Jezernice již tradiční posezení 
s cimbálovou muzikou Zbyňka Hrdličky ze Šumperka.
Členové mysliveckého spolku připravili pro návštěvní-
ky občerstvení s vynikajícím dančím gulášem, který při 
krásných slováckých písničkách všem náramně chutnal. 
Posilněni moravským vínem, slivovicí nebo pivem jsme si 
po delší době mohli bez jakýchkoliv omezení zazpívat, za-
tančit nebo jen tak posedět s přáteli a pobavit se za příjem-
ných melodií cimbálové muziky. I když se termín shodoval 
s Podhorskými hody, byla akce zdařilá, což nám potvrdili 
účastníci, kteří se přišli do DKS pobavit.

Nemůžeme zapomenout ani na finanční podporu obce Jezer-
nice, za kterou velice děkujeme, a v příštím roce se budeme 
snažit opět toto úspěšné posezení zopakovat. Tímto zveme 
obyvatele Jezernice, Podhoří a ostatní příznivce cimbálové 
muziky i zvěřinového guláše a doufáme v co největší účast.

Myslivecký hospodář Zdeněk Suchánek

Jezernice 18. září 2022
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DÝŇOVÁNÍ
Dne 31. 10. jsme se mohli zúčastnit tradičního DÝŇOVÁNÍ. 
Sešli jsme se již v 16:00 a začali jsme dlabat dýně. Všem 
šla práce hezky od ruky. Po necelé hodince bylo dílo hoto-
vo a všechny krásné dýně jsme odnesli před dům kultury 
a sportu a mohli jsme obdivovat, s jakou fantazií se do toho 
všichni zúčastnění pustili a jaká hezká díla vytvořili.
Po dobu dlabání probíhala na pódiu soutěž o nejlepší pod-
zimní pokrm. Odborná porota hodnotila jak vzhled, tak 
chuť všech dodaných vzorků. Oceněna byla první tři místa, 
ačkoliv cenu by si jistě zasloužily všechny pokrmy, protože 
chutnaly výtečně.
Děti z MŠ a ZŠ předvedly pod vedením pedagogického sbo-
ru krásná halloweenská vystoupení a potom jsme mohli 

jít všichni na lampionový průvod obcí. Hrála nám hudba 
z  rozhlasu a bylo zhaslé pouliční osvětlení, proto jsme 
mohli pěkně vidět všechna světýlka z lampionů. Na dvoře 
kulturního domu jsme si po návratu z lampionového prů-
vodu mohli opéct špekáček u táboráku a občerstvit se na 
baru. Celý podvečer panovala super atmosféra a my jsme 
byli rádi, že jsme se mohli sejít. 
Nakonec si mohly děti projít i stezkou odvahy plnou straši-
del. Poté následovalo nocování ve škole pro děti ze ZŠ, kde 
už pro ně měli učitelé připravený večerní program.
Děkujeme všem, kteří se zapojili do organizace a příprav, 
a těšíme se na další akci.

Za výbor KRPŠ Mgr. Kateřina Hejtmanová
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KLADENÍ VĚNCE 28. ŘÍJNA

Tato akce byla po volbách plánována velmi narychlo, 
a  proto i skromně. U památníku svobody se za sychra-
vého počasí sešli zástupci obce Jezernice a jezernických 
spolků. Děti k památníku položily věnec a poslechli jsme 

společně státní hymnu. Příští rok si tento významný stát-
ní svátek připomeneme slavnostněji.

Zdeněk Panák

SVATOMARTINSKÉ HODY
V neděli 13. listopadu se uskutečnily v Jezernici tradiční 
hody sv. Martina. 
V sobotu uspořádala obec Jezernice ve spolupráci s pro-
vozovatelem hospůdky hodovou zábavu. V neděli odpo-
ledne bylo na prostranství před DKS živo, děti si s radostí 

užívaly atrakcí a v sále kulturního domu budila velkou 
pozornost nejen dospělých, ale i dětí zajímavá výstava 
motocyklů české i zahraniční produkce.

Fota: Horníková Jitka
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ROZSVĚCOVÁNÍ STROMU
Dne 30. 11. proběhlo tradiční rozsvěcování stromu na naší 
návsi. Akce se zúčastnilo mnoho lidí. O kulturní program 
se postaraly mimo jiné děti ze školky a školy. Trošku nás 
pozlobilo ozvučení a dalších pár nečekaných překvapení, 
ale tak už to chodí :). 
Součástí programu při této příležitosti bylo, že si pro nás 
naši muzejníci v čele s panem Jemelkou připravili výstavku 

s vánoční tématikou a připomenutí našeho slavného rodá-
ka pana Čočka. Dali si s tím velkou práci a moc jim za to 
děkuji. Stálo to za to.
Děkujeme za účast a také za konstruktivní kritiku. Učíme se 
a z chyb se ponaučíme.

Zdeněk Panák

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU V JEZERNICI

Ve středu 30. 11. 2022 se konala v Jezernici malá kulturně-
-společenská akce – rozsvícení vánočního stromu. Při této 
příležitosti bylo také otevřeno muzeum obce s vánoční 
tematikou a také malá vernisáž ke 120. výročí narození 
PŘEDVÁLEČNÉHO OLYMPIONIKA Z JEZERNICE, štábního 
kapitána Julia Čočka.
Málokdo ví, že Jezernice je rodištěm štábního kapitána Ju-
lia Čočka, účastníka olympijských her v Berlíně v roce 1936.
Narodil se 20. 2. 1902, chodil v Jezernici do obecné ško-
ly, po jejím ukončení se vzdělával na Zemské vyšší reálce 
v Lipníku n/B, kterou v roce 1921 ukončil zkouškou dospě-
losti. Ve studiu pokračoval na Vojenské akademii v Hrani-
cích, aby se věnoval vojenskému povolání jako důstojník 
jezdectva. Po jejím absolvování v roce 1923 získal Čoček 
hodnost nadporučíka a byl zařazen k vojenskému jez-
deckému učilišti v Pardubicích, kde patřil k vynikajícím 
instruktorům jízdy. Zde také získal podnět ke sportovní 
a závodní činnosti. Stal se známou osobností při různých 
jezdeckých závodech a dostizích doma i v zahraničí. O jeho 
úspěšné závodní činnosti svědčí velké množství pohárů, 
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které byly vystaveny ve vitrínkách. Vedle těchto pohárů si 
návštěvníci mohli prohlédnout také vystavená fotoalba, 
která dokumentovala jeho bohatou a úspěšnou závodní 
kariéru, a to nejen doma, ale také v zahraničí (Francie, 
USA, Kanada a další země). 
Ve dnech 1.–16. 8. 1936 se konaly v Berlíně olympijské hry, 
kterých se zúčastnilo 4 069 sportovců ze 49 zemí světa. Byla 
tam také početná výprava československých sportovců, mezi 
kterými nechyběl ani štábní kapitán Julius Čoček. Nezískal sice 
medaili, ale za svou vynikající reprezentaci a výkony byl vyzna-
menán zlatým odznakem Čs. jezdeckého svazu. Byl také vynika-
jícím instruktorem jízdy a trenérem koní. Svou pílí a tréninkem 
vychoval koně Silvana a z průměrného koně Aidy se pod jeho 
vedením stal prvotřídní steepler, s nímž vyhrál řadu dostihů.
Osudným se mu stal den 7. září 1941, kdy se zúčastnil 
ve Velké Chuchli závodu právě v sedle Aidy. Na první 
překážce kůň klopýtl a pohřbil pod sebou i jezdce.
Pohřeb tragicky zesnulého štábního kapitána Julia Čočka 

se konal v rodné obci. Pohřbu se zúčastnilo velké množství 
občanů, vojska, duchovenstva a další známí, spolujezdci 
a  četní hosté. Celé jedno fotoalbum, které si mohli ná-
vštěvníci prohlédnout, je věnováno tomuto pohřbu.
Další velkou pozornost na výstavě poutaly krásné, barevně 
sladěné vánoční perníky, chaloupky a další vánoční cukroví.
A na co se těšily děti? No přece na čerty a na sladkosti, které 
s sebou přinesli. A čerti nezklamali. Bylo jich celkem sedm 
a byli po celé místnosti. Někteří byli (zmoženi hraním karet 
a vypitým alkoholem) uloženi v posteli, ale co je hlavní – 
malí čertíci opět dětem přinesli sladkosti, bonbony a lízátka.
Po prohlídce muzea někteří návštěvníci odcházeli do svých 
domovů, jiní pokračovali v besedování se svými sousedy 
u vánočního stromu, popíjejíce lahodný svařák nebo punč. 
A ti nejvytrvalejší se přesunuli do hospůdky.
Celá akce se vydařila, o čemž svědčí velmi vysoká účast 
a spokojenost všech přítomných.

Antonín Jemelka
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MIKULÁŠSKÁ BESÍDKA 1. 12. 2022
Dne 1.12.2022 přišel za námi do kulturního domu Miku-
láš se svou družinou a donesl dětem balíčky plné dobrot. 
Děti ze ZŠ i MŠ si svou odměnu plně zasloužily, protože celý 
podvečer krásně vystupovaly na besídce. Mohli jsme si užít 
vánoční náladu v podobě poslechu krásných písniček, bás-
niček, vtipů a scének. Děti se snažily předvést co nejlepší 
výkon a za to jim patří velký dík, stejně jako pedagogické-
mu sboru za trpělivost při nacvičování. 

Po mikulášské nadílce následoval vánoční jarmark. K vi-
dění i zakoupení bylo plno krásných vánočních výrobků. 
Všichni jsme se pak mohli občerstvit na baru a dát si kolá-
ček či dezert ke kávě. 
Děkujeme všem za pomoc s organizací besídky i jarmarku. 
Byl to hezký večer, při kterém jsme se naladili na vánoční 
atmosféru příštích dnů.

Mgr. Kateřina Hejtmanová, KRPŠ
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VÁNOČNÍ VÝSTAVA
Na druhou adventní neděli 4. prosince jsme se všichni moc 
těšili. Po dvouleté covidové přestávce jsme opět mohli 
připravit tradiční vánoční výstavu. Krásně vyzdobený sál 
přivítal návštěvníky vůní jehličí, vanilky, perníčků a skoři-
ce, vůní blížících se nejkrásnějších svátků v roce. Vánoční 
aranže, adventní věnce, háčkované a vyšívané ozdoby, 
sněhuláci, perníčky, svíčky a mnoho jiných výrobků – to 
vše bylo k vidění. Na pódiu paní Madla nabízela ke koštu 
likéry vyrobené z možných i nemožných bylin a ingredien-
cí. Samostatná výstavka patřila Nině Pořízkové, jejíž kresby 
byly překrásné. Na další její tvorbu se budeme moc těšit. 
Sálem zněly krásné vánoční melodie a připravily tak pra-
vou předvánoční atmosféru.

Všichni, co znali paní Vlaďku Raškovou, která nás nedáv-
no opustila, se zastavili u její překrásné expozice a tiše 
a s úctou na ni zavzpomínali.
Děti si mohly v dílničce vyrobit vánoční ozdobu a dospělí – 
při svařáku, kávě a cukroví – mohli posedět, povykládat 
a  zavzpomínat na vše, co se tento rok přihodilo a co nás 
čeká v novém roce.
K tomu se připojují i členky ČČK s přáním – zdraví, štěstí, 
pohody a klidu v roce 2023.
Těšíme se na další setkávání.
Výtěžek vánoční výstavy byl věnován rodině postižené ni-
čivým požárem.

Za výbor ČČK
Helena Jemelková
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PŘIPRAVOVANÉ AKCE ROKU 2022 A 2023 

 24. 12. 2022 Půlnoční mše ve 22.30 hodin – kostel sv. Martina

 31. 12. 2022 Silvestrovská zábava – DKS

  Silvestrovský přípitek s ohňostrojem – dvůr DKS

    8. 1. 2023 Tříkrálová sbírka v Jezernici

 15. 1. 2023  Dětský karneval – DKS

 21. 1. 2023 Farní ples – DKS

 28. 1. 2023 Obecní ples – DKS

 18. 2. 2023 Šibřinky – DKS
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NOHEJBAL
Dne 10. 10. 2022 se konal v Jezernici amatérský nohejba-
lový turnaj trojic. Turnaje se zúčastnilo pouze 6 týmů. První 
místo obsadil tým Skoky, na druhém místě se umístil tým 
Veselíčko a bronzovou pozici obsadil domácí tým Punti. 
I když se turnaje zúčastnilo pouze 6 týmů, turnaj jsme si 
velice užili a těšíme se na další ročníky, které se budou ko-
nat v podobných termínech.

OHLÉDNUTÍ ZA ROKEM 2022
Sezónu 2022 jsme začali jarním open turnajem trojic, kte-
rý vyhrál domácí tým pod vedením mistra České republiky 
Jiřího Dreiseitla. V průběhu roku se Jezernice účastnila dal-
ších amatérských turnajů, na kterých se většinou povedlo 
obsadit druhá a třetí místa. Dále se Jezernice účastnila mi-
kroregionu Lipensko, na kterém se nohejbalový tým umís-
til na druhé příčce. Během sezóny se Viktor Lollek zúčastnil 
mistrovství České republiky ve dvojících a trojicích. Dále Jiří 
Dreiseitl s přerovským týmem obsadil druhou pozici v dru-

hé lize mužů. Nohejbalovou sezónu jsme ukončili podzim-
ním turnajem, který se konal u nás v Jezernici. Sezóna byla 
úspěšná, nikomu se nic nestalo.
Zvláštní poděkování patří divákům, kteří přišli podpořit je-
zernický tým na domácích turnajích, ale také sponzorům: 
Nika Chrudim, Wienerberger a obec Jezernice.

Lollek Petr
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TURNAJ VE STOLNÍM TENISE SOKOL CUP 2022
Dne 3. 12. 2022 se konal turnaj SOKOL CUP 2022 ve stolním 
tenise. 
Turnaje se zúčastnilo 56 hráčů, z toho 12 dětí do 15 let, 
5  neregistrovaných žen, 1 registrovaná žena, 15 neregis-
trovaných mužů a 23 registrovaných mužů.
Další z turnajů, které pořádáme, přilákal hodně hráčů. 
Naše turnaje jsou hodně oblíbené – mohli jsme vidět 
krásné zápasy. Dobrá zábava a příjemně strávený den mezi 
účastníky a hosty turnaje byly krásnou odměnou za naši 
starost. Postarali jsme se sportovcům o oběd a pití, tak ne-

museli nikam spěchat a vydrželi s námi do pozdních odpo-
ledních hodin. Hlavně bych chtěl poděkovat své ženě, paní 
Zapletalové, za přípravu skvělého jídla. Všichni zúčastnění 
si ho pochvalovali. Rozhodčí zvládli celý turnaj s přehle-
dem bez protestů. 
Já osobně děkuji za organizátory turnaje všem sponzorům, 
obci za umožnění turnaje v sále DKS a všem, kdo se na pří-
pravě a průběhu podíleli. Ceny se rozdělily ke vší spokoje-
nosti a s pozvánkou na jarní turnaj se loučí předseda oddílu 
stolního tenisu Míša Zapletal.
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FC SOKOL JEZERNICE, PODZIM 2022/23 
Vážení přátelé naší kopané,
dovolím si malé zamyšlení nad podzimní částí sezony 
2022/23.
Jak asi všichni víte, podařilo se nám navázat na dnes už má-
lem čtyřicetiletou tradici fotbalu v Jezernici. Obnovili jsme 
oddíl, postavili jej na našich klucích z obce a nejbližšího 
okolí a pustili se do boje s ostatními týmy našeho pralesa.
Ruku na srdce, nečekal jsem mnoho, ale říkal jsem si, že 
jedna výhra za sezonu by se mohla povést, a taky jsem 
doufal, že naši fanoušci budou tolerantní. A ono se to 
mělo tak, že naši fandové byli skvělí bez ohledu na naše 
výsledky a  chodili v hojném počtu na domácí a  mno-

zí s námi jezdili také na venkovní utkání. Děkujeme.
Ty zápasy jsme na podzim vyhráli tři a dle mého jsme 
překročili i ta nejsmělejší očekávání. Důležitý ovšem byl 
i  výkon mužstva, které se snažilo hrát kombinační fotbal 
a málokdy se uchýlilo k odkopávání a defenzivě. Předpo-
kládám, že nabyté zkušenosti zúročíme v jarní části sezony.
Sezonu jsme zakončili předehrávaným domácím utkáním 
s  Lobodicemi, které pokračovalo posezením hráčů s  fa-
noušky a následně zakončením sezony.
Děkuji všem dámám, dívkám, klukům a pánům, kteří se po-
díleli na chodu našeho oddílu a na jeho skvělých výsledcích.

Laďa Pacák, předseda oddílu kopané

Pořadí Tým Z Skóre B

1. FK Kozlovice B 11 70:6 33

2. SK Sokol Lobodice 11 39:28 22

3. Sokol Černotín 11 38:31 21

4. Sokol Křenovice 11 30:30 18

5. TJ Sokol Polkovice 11 35:40 17

6. FC Dukla Hranice 11 24:27 16

7. Sokol Horní Moštěnice B 10 29:22 15

8. FC Ajax Bezměrov B 11 37:37 15

9. TJ Sokol Tovačov B 11 23:34 12

10. TJ Sokol Jezernice 11 17:46 9

11. SC Stará Ves 11 14:55 2


